
 

 

 

Πρακτικά συνεδρίας Δ.Σ. ΟΑΚ 

που έγινε την Τρίτη 19/12/2023 και ώρα 5.00 μ.μ. στο Ολυμπιακό Μέγαρο 

 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τα Πρακτικά ημερ. 17/10/2023. 

 

 

 

ΑΠΟΡΡΕΟΝΤΑ 

 

1. Davis Cup 

 

Ο Πρόεδρος διευκρίνισε ότι στην περίπτωση βροχών κατά τη διάρκεια των αγώνων, οι 

Κανονισμοί του DC αναφέρουν ότι δεν χάνεται η συνάντηση αλλά παρατείνεται. Επομένως 

η συνάντηση θα πραγματοποιηθεί στο ΕΚΤ αφού η εγκατάσταση προσωρινής επιφάνειας 

σε κλειστό γήπεδο θα στοιχίσει όσο περίπου και οι εργασίες ανακαίνισης στο ΕΚΤ. 

 

Ο κ. Μωσαϊκός εισηγήθηκε όπως αγορασθεί κάλυμμα για το κεντρικό γήπεδο ώστε σε 

περίπτωση βροχής να καλυφθεί η επιφάνεια του γηπέδου ώστε να μπορεί να 

χρησιμοποιηθεί άμεσα μόλις σταματήσει η βροχή. 

 

2. TE President’s Fund 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι το ποσό (€5000) της χορηγίας από το President’s Fund 

αποφασίστηκε να δοθεί για μέρος των εξόδων της διοργάνωσης των Winter Cups U12 

στον Όμιλο Λάρνακας αντί για αγορά υλικού όπως έχει προαποφασίσει το ΔΣ. 

 

ΘΕΜΑΤΑ 

 

1. Πρακτικά ΔΣ ημερ. 17/10/2023 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τα πρακτικά ημερ. 17/10/2023. 

 

2. Πρακτικά Εκτελεστικής Επιτροπής 21/11/2023 

 

Έχουν διανεμηθεί για ενημέρωση του ΔΣ τα πρακτικά της συνεδρίας της Εκτελεστικής 

Επιτροπής ημερ. 21/11/2023. 

 

3. Πρακτικά Τεχνικής Επιτροπής 12/12/23 

 

Ο Πρόεδρος της Τεχνικής Επιτροπής Παντελής Νέος, ενημέρωσε το ΔΣ για τις εισηγήσεις 

της ΤΕ και έδωσε τις απαραίτητες επεξηγήσεις. 



 

Όσον αφορά το Masters Cup, έγινε συζήτηση κατά πόσο θα πρέπει οι αγώνες να 

διεξάγονται σε RR αντί knock out. Αποφασίστηκε όπως το θέμα επανεξεταστεί για 

εφαρμογή το 2025. 

 

Τέλος, το ΔΣ ενέκρινε τις εισηγήσεις της Τ.Ε. 

 

 

4. Καλεντάρι 2024 

 

Διανεμήθηκε στο Συμβούλιο το τελικό σχέδιο Καλενταριού 2024. Ο Πρόεδρος ανάφερε ότι 

σκοπός ήταν να αποσυμφορηθεί το Καλεντάρι γι’ αυτό έγινε και μείωση των παγκύπριων 

πρωταθλημάτων, ενώ ταυτόχρονα αυξήθηκαν τα Ευρωπαϊκά πρωταθλήματα αφού, λόγω 

της κατάστασης στην Ουκρανία και Ισραήλ, η Tennis Europe μας παραχώρησε 

επιπρόσθετα πρωταθλήματα. 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε το σχέδιο του Καλενταριού και έδωσε οδηγίες προς τη γραμματεία 

να προχωρήσει άμεσα με την δημοσίευση του.  

 

 

5. Τεχνικός Σύμβουλος 

 

Η ad hoc Επιτροπή που συστάθηκε για να προχωρήσει σε συνεντεύξεις και να αξιολογήσει 

τους υποψηφίους, ενημέρωσε σχετικά το ΔΣ και εισηγήθηκε την πρόσληψη του κ. Αντρέα 

Γεωργιάδη ως ο καταλληλότερος. 

 

Η εισήγηση εγκρίθηκε ομόφωνα. 

 

6. Στρατηγικός Σχεδιασμός 

 

Το Συμβούλιο εξουσιοδότησε τον Πρόεδρο να προχωρήσει με προσφορές για καταρτισμό 

του Στρατηγικού Σχεδιασμού της ΟΑΚ για την επόμενη πενταετία 2024-2029. 

 

7. Συμβόλαιο Εκπροσώπου Τύπου και Συντηρητή ΕΚΤ 

 

Το ΔΣ συμφώνησε όπως ανανεώσει τα συμβόλαια του Εκπροσώπου Τύπου και του 

Συντηρητή του ΕΚΤ  με τους ίδιους όρους για την περίοδο 1/1/24-31/12/24. 

 

8. TE AGM – Slovenia 21-23/3/2024 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι θα εκπροσωπήσει την ΟΑΚ στην ΕΓΣ της Ευρωπαϊκής 

Ομοσπονδίας που θα πραγματοποιηθεί στη Σλοβενία 21-13/3/2024. Σε περίπτωση που 

κάποιο μέλος του ΔΣ επιθυμεί να συμμετέχει με δικά του έξοδα θα πρέπει να το δηλώσει το 

συντομότερο και κάποια μέλη επιφυλάχθηκαν να απαντήσουν. 

 



 

9. Οικονομικά 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τα ακόλουθα: 

• πληρωμές Νοεμβρίου 

•  την κατακύρωση της προσφοράς για αγορά 2 τροχοκαθισμάτων από την εταιρεία  

Procopiou Medishop Ltd  

 

10. Εισήγηση Παντελή Νέου για sanction fees Ομίλων 

 

Ο κ. Νέος ανάφερε ότι όπως όλοι μπορούν να διαπιστώσουν, οι χορηγίες προς την ΟΑΚ 

έχουν μειωθεί αρκετά ενώ η εξεύρεση νέων χορηγών είναι πολύ δύσκολη. Αυτό είναι ένα 

θέμα που θα πρέπει να απασχολήσει το ΔΣ και να το εξετάσει περαιτέρω. 

 

Γι΄αυτό και εισηγείται όπως οι Όμιλοι που διοργανώνουν διεθνή και ευρωπαϊκά 

πρωταθλήματα (χωρίς να προσφέρουν οποιοδήποτε είδος φιλοξενίας) να καταβάλλουν ένα 

ποσό στην ΟΑΚ ως sanction fee. 

 

Τα Μέλη συμφώνησαν με την πιο πάνω εισήγηση και το ποσό καθορίστηκε στα €300 για 

κάθε πρωτάθλημα.   

 

 

11. Μεταγραφές 

 

Εγκρίνεται η Μεταγραφή του αντισφαιριστή Μάριου Χατζηχάννα από τον Ο.Α.Ελαιών στη 

Masters Tennis Academy. 

 

 

ΔΙΑΦΟΡΑ 

 

1. Επιστολή Εκπροσώπου Εταιρικών Μελών 

 

Το Συμβούλιο ενημερώθηκε για την επιστολή των Εταιρικών Μελών που υπόβαλε ο 

εκπρόσωπος τους στην ΟΑΚ κ. Κωνσταντίνος Μωσαϊκός και αφορά αίτημα τους για 

συμμετοχής το ΔΣ με δύο αντιπροσώπους οι οποίοι θα έχουν και δικαίωμα ψήφου. 

 

Ο κ. Μωσαϊκός ανάφερε ότι τα Εταιρικά Μέλη επιτελούν μεγάλο έργο στην ανάπτυξη του 

αθλήματος και μπορούν να συνεισφέρουν ακόμη περισσότερα αν έχουν ίση μεταχείριση με 

τους υπόλοιπους Ομίλους. 

 

Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος ζήτησε από τον κ. Μωσαϊκό να αποχωρήσει από την αίθουσα 

ώστε το ΔΣ να συζητήσει το θέμα. 

 

Το ΔΣ θεωρεί ότι η πρόνοια του να υπάρχει ένα εκπρόσωπος των εταιρικών μελών σαν 

παρακαθήμενος στο ΔΣ είναι αρκούντως δημοκρατικός. Με τον υφιστάμενο τρόπο 



λειτουργίας του, το ΔΣ δίνει την ευχέρεια στα εταιρικά μέλη να ακουστούν και να 

παρακολουθούν τον τρόπο λήψης αποφάσεων. Επίσης εκφράστηκαν κάποιες αμφιβολίες 

για το εάν αντιπρόσωποι από οντότητες που δεν είναι εγγεγραμμένα αθλητικά σωματεία 

δύναται να έχουν δικαίωμα ψήφου στο ΔΣ μιας Αθλητικής Ομοσπονδίας όπως η ΟΑΚ. 

 

Γι αυτούς τους λόγους, το αίτημα ομόφωνα δεν έγινε αποδεκτό και τα εταιρικά μέλη θα 

συνεχίσουν να έχουν έναν παρακαθήμενο στο ΔΣ της ΟΑΚ. 

 

 

 

 

 


